
 

 

 



 

ODGOVORI NA VPRAŠANJA – SVETNICA AVA RAJH  

1. V zvezi s podpisom samo Zakon o notariatu določa, da vsako stran notarske lis�ne v fizični obliki 

parafirajo udeleženci in notar, ki je lis�no v fizični obliki sestavil. V skladu z Zakonom o stvarnem 

premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnost se zemljiškoknjižno dovolilo za vpis 

lastninske pravice na nepremičnini v zemljiško knjigo izroči po prejemu celotne kupnine. Občina 

po podpisu pogodbe in plačilu kupnine en izvod kupoprodajne pogodbe s klavzulo FURS, 

zemljiškoknjižno dovolilo in lokacijsko informacijo posreduje v overitev notarki in vpisu v ZK.  

 

Odkupna pravica in pogodbena kazen veljata tako kot sta določeni v pogodbi.  Iz postavljenih 

trditev žal ni mogoče razbra� kakšno je sploh vprašanje.  

 

2. V  času priprave tega odgovora ni� naša občina ni� ostale občine niso pripravljene na izvajanje 

Zakona o dolgotrajni oskrbi, saj zaenkrat še ne morejo vodi� ni� izpelja� konkretnih postopkov, 

ki se v Zakonu o dolgotrajni oskrbi nanašajo na izvrševanje nalog občin v zvezi z izvajanjem 

dolgotrajne oskrbe na domu. Razlogi so predvsem naslednji: 

- Zakon o dolgotrajni oskrbi (ZDOsk-1) je ponovno v postopku spreminjanja, saj so bile z 

opera�vnega vidika izkazane številne težave s strani vseh deležnikov (s strani občin, izvajalcev 

pomoči na domu, javnih zavodov (domovi upokojencev), Zavoda za zdravstveno 

zavarovanje,….). Posledično je napovedana obravnava Novele zakona, ki naj bi bila sprejeta 

marca letos. 

- Minister Ministrstva za solidarno prihodnost je dne 10. 1. 2025 županom dostavil vabilo na 

vseslovensko srečanje z župani, ki bo dne 10. 2. 2025, na temo »Vzpostavitev mreže izvajalcev 

storitev dolgotrajne oskrbe – pomoči na domu, v skladu z novim zakonom.   

- V istem dopisu je minister obves�l župane, da se (šele) v maju 2025 vzpostavlja register 

izvajalcev storitev dolgotrajne oskrbe na domu (DO na domu), ter da bo ta pomoč na domu, 

(kot jo opredeljuje ta zakon), zaživela s 1. 7. 2025. To pomeni, da bodo lahko občine šele od 

maja dalje vpogledale v register izvajalcev, s katerimi bi lahko podpisale pogodbo o izvajanju 

dolgotrajne oskrbe na domu oz. jim celo podelile koncesijo za izvajanje te storitve. 

- Ministrstvo je občinam dne 24. 10. 2024 dostavilo dopis, s katerim je ministrstvo obves�lo 

občine, da se pripravljajo usmeritve za pravilno postopanje občin pri vzpostavitvi dolgotrajne 

oskrbe na domu, ki jih bodo poslali naknadno, ter da bo v kratkem predstavljen pregled analize 

stanja potreb po dolgotrajni oskrbi po posameznih občinah. Iz dostavljenih smernic za občine 

med drugim izhaja, da  veljavni ZDOsk-1 določa, da občina v skladu s tretjim in četr�m 

odstavkom 6. člena tega zakona uresničuje svoje naloge na področju DO na domu s tem, da 

spremlja izvajanje DO na domu in delovanje javne mreže na domu na območju občine in da 

ustanovi javni zavod za opravljanje DO na domu ali podeli koncesijo na podlagi javnega razpisa 

ali z javnim zavodom, katerega ustanovitelj je Republika Slovenija, sklene pogodbeno razmerje,  

ter da Občina iz proračuna zagotavlja finančne vire za navedene naloge; iz odgovora na 

pripombe občin glede nujnos� spremembe 6. člena pa izhaja, da bo v okviru novelacije, ki jo 

ministrstvo načrtuje (šele) jeseni, dopolnjen tretji odstavek 6. člena tako, da bodo lahko občine 

sklepale pogodbe z javnim zavodom brez obveznos�, da je le-ta ustanovljen s strani države. 

- Zaradi številnih težav, ki so nastale na tem področju, smo se predstavniki občin udeležile 

sestanka na Centru za socialno delo Nova Gorica, ki so se ga udeležili tudi predstavniki izvajalcev 

pomoči družini na domu in predstavniki domov za starejše. V razpravi je bilo med drugim 

ugotovljeno, da: 



-  sedanja določba tretjega odstavka 6. člena tretje verzije ZDOsk-1, po katerem lahko občina 

sklene pogodbeno razmerje samo z javnim zavodom, katerega ustanovitelj je Republika 

Slovenija, predstavlja veliko oviro za občine pri urejanju tega področja, 

- nacionalni program dolgotrajne oskrbe še ni sprejet,  

- izvajalci storitev »Pomoč družini na domu« ne bi mogli prevze� še izvajanja dolgotrajne oskrbe 

pomoči na domu, ker jim že v okviru dosedanje oskrbe kri�čno primanjkuje kader, ravno tako 

ni� Dom upokojencev iz istega razloga ne bi mogel prevze� te storitve, 

- analiza ministrstva še ni pripravljena, 

- županom do tega dne še ni bilo predstavljeno, kakšne naj bi bile obremenitve občinskih 

proračunov, oz. da občine nimajo konkretnih informacij o stroških izvajanja te storitve, ki bi jih 

bile dolžne kri� občine. 

Na kratko – iz razlogov, ker država še ni zagotovila pogojev in popravkov oz. ureditev predpisane 

zakonodaje, potrebnih za ustrezno implementacijo storitve »dolgotrajna oskrba na domu«, bodo 

občine zelo težko zagotovile javno mrežo izvajanja te storitve do 1. 7. 2025. 

Občinski upravi so bili dostavljeni naslednji dopisi ministrstva: 

- E-dopis z dne 24. 10. 2024, s katerim je ministrstvo obves�lo občine, da se pripravljajo 

usmeritve za pravilno postopanje občin pri vzpostavitvi dolgotrajne oskrbe na domu, ki jih bodo 

poslali naknadno, ter da bo v kratkem predstavljen pregled analize stanja potreb po dolgotrajni 

oskrbi po posameznih občinah. Več o tem v četr� alineji prejšnje točke) 

- E-dopis z dne 25. 11. 2024, s katerim je ministrstvo dostavilo občinam navodila, po katerih lahko 

občine svoje naloge uresničujejo na naslednje načine: 

- Izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu v okviru obstoječih javnih zavodov (ustanovljenih s 
strani občin ali države). 

- Izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu v okviru obstoječih koncesijskih pogodb. 
- Ustanovitev novih javnih zavodov oziroma podelitev novih koncesij za opravljanje 

dolgotrajne oskrbe na domu. 
 
Ministrstvo z dopisom občine tudi spodbuja, da se za izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu ustanovijo 
javni zavodi oz. da več občin skupaj soustanovi javni zavod za izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu.  
 
Za Občino Renče-Vogrsko v bistvu navedeni načini niso ustrezni, saj bi z ustanovitvijo javnega zavoda 
nastali zelo visoki trajni stroški zaposlitev kadra, še posebej, ker ni še točno jasno, kako in katere stroške 
bo plačevala država preko Zavoda za zdravstveno zavarovanje ter kako in katere stroške bi plačevale 
občine, poleg tega pa prav velikega povpraševanja po tej storitvi verjetno ne bo.   
Župan pa je dne 10. 1. 2025 prejel vabilo ministra na vseslovensko srečanje z župani, ki bo dne 10. 2. 

2025, na temo »Vzpostavitev mreže izvajalcev storitev dolgotrajne oskrbe – pomoči na domu, v skladu 

z novim zakonom.   

Dodatna pojasnila: 

Dne 9. 1. 2025 je bila v okviru programa radia SLO1 izvedena oddaja na temo dolgotrajne oskrbe na 

domu, v kateri so sodelovali tudi predstavniki ministrstva, izvajalcev pomoči na domu, domov 

upokojencev, Zavoda za zdravstveno zavarovanje…. 

V oddaji je bila med drugim izpostavljena naslednja pereča problema�ka: 

- Večji del dolgotrajne oskrbe na domu sestavlja pomoč zdravstvene narave, zato naj bi 

storitev plačevala država preko Zavoda za zdravstveno zavarovanje, za uporabnike pa bi bila 

brezplačna, o čemer bo z odločbo določil pristojni CSD; kot taka bi v bistvu dopolnjevala 

storitev pomoč na domu, ki pa jo uporabniki plačujejo. 



- S strani predstavnikov Zavoda ZZZS je bilo opozorjeno, da zavod za izvajanje teh nalog še 

nima konkretnih navodil ni� programa za opera�vno izvajanje financiranja storitve 

- S strani predstavnikov izvajalcev pomoči na domu je bilo med drugim izpostavljeno, da 

imajo še za izvajanje obstoječe storitve pomoči družini na domu velike težave zaradi 

perečega pomanjkanja kadrov  

- V oddaji je bilo med drugim izpostavljeno tudi, da bodo v primeru, ko bodo ljudje zaprosili 

za storitev dolgotrajne oskrbe na domu, avtoma�čno izgubili pravico do nakazila sredstev, 

ki so jim odobrena za pomoč in postrežbo, in s katerimi so do sedaj plačevali pomoč družini 

na domu. Posledično si bodo torej  to storitev vnaprej težje privoščili.  

O nadaljnjih novos�h, spremembah in postopkih te nove storitve vas bomo skladno z dopisi pristojnega 

ministrstva spro� obveščali. 

 

3. Izvedba nadstrešnica je morala bi� izvedena v skladu s projektom za pridobitev gradbenega 

dovoljenja iz maja 2018, ki ga je izdelal Studio BonuF, Ines BonuF s.p. ter na tej podlagi 

pridobljenega gradbenega dovoljenja v letu 2018.  

Realizacija proračunske postavke je bila tako kot vedno, v okviru zneska Veljavnega proračuna 

in ni prekoračena. 

 

4.  / 

 

 

5. Iz postavljenih trditev žal ni mogoče razbra� kakšno je vprašanje. Bi pa poudarili, da trditev, da 

KS Bukovica – Volčja Draga »vsak konec leta vrača neporabljena dodeljena občinska sredstva 

nazaj v proračun«, ne drži. Nobena KS ni nikoli vračala sredstva v občinski proračun. Glede 

pobude za revizijo pa naj povemo, da je Nadzorni odbor konec lanskega novembra izdal Sklep 

o uvedbi letnega nadzora Pregled krajevnih skupnos�. Ko bomo Poročilo prejeli ga bomo 

posredovali vsem svetnikom. 

 

 

6. Navodilo za predstavnike ustanovitelja je bilo sprejeto na 6. redni seji OS  dne 20. 6. 2023. Prvo 

in edino poročilo, ki so ga bili do sedaj na podlagi tega Navodila predstavniki dolžni odda� na 

občinsko upravo je tako bilo 28. 2. 2024. Prilagamo seznam kateri predstavniki so Poročila 

oddali. Vsa Poročila predstavnikov so v občinski upravi seveda na voljo za vpogled tudi svetnici. 

Po 28. 2. 2025 bomo vsa Poročila posredovali Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja, za morebitne predloge zamenjav neak�vnih članov ali pobudo za poročanje 

posameznih predstavnikov. 

Glede prisotnos� članov sveta KS na sejah sveta, je pa to vprašanje, ki ga je potrebno naslovi� 

na posamezno KS. Opozorili pa bi, da se predstavnikov ustanovitelja in pa člane sveta KS ne 

more enako obravnava� glede morebitne neak�vnos�. Člani sveta KS so bili izvoljeni na rednih 

lokalnih volitvah in jih ni mogoče  »zamenja�«. 



 

ODGOVOR NA DODATNI VPRAŠANJI 

1. Glede Akta o ravnanju z gradivom zaupne narave je Statutarno pravna komisija že na svoji 

7. seji dne 11. 1. 2024 sprejela (povzeto iz zapisnika), da postopanje s takimi podatki 

določa Zakon o tajnih podatkih, po katerem se postopa v takih primerih. 

 

2. Revizijsko poročilo za leto 2024, ki je vključevalo pregled poslovanja OŠ Renče, bomo v 

kratkem posredovali vsem svetnicam in svetnikom ter sklicali sestanek na to temo. Na 

sestanku se nam bo pridružila tudi zunanja revizorka in pa ravnateljica OŠ Renče, povabili 

pa bomo tudi naše predstavnike v svetu zavoda. 

 

Proračunski uporabnik
Predstavniki Občine 

Renče-Vogrsko
Kontaktna oseba

Poročilo do 

28. 2. 2024

Poročilo do 

28. 2. 2025

Rok Cuder, Merljaki 39 NE
Vesna Pahor, Trg 36 DA
Anka Sošnja Pregelj, 
Bukovica 53 DA

Maja Martinuč Bergoč, Volčja 
Draga 40A (za leto 2023)

DA

Jernej Medvešček, Vogrsko 
130 (šele za leto 2024)

/

JZ za gasilsko in reševalno 
dejavnost - Gasilska enota 
Nova Gorica

Rajko Lasič, Trg 5 Direktorica OU

DA

Zdravstveni dom Osnovno
varstvo Nova Gorica

Florida Petelin, Arčoni 6C 
Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti NE

Goriška knjižnica Franceta
Bevka Nova Gorica

Viktor Trojer (šele za leto 
2024)

Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

/

DA

NE

DA

DA

DA

JZ za turizem Nova Gorica
in Vipavska dolina

Goran Miškulin, Vogrsko 
123C

Višji svetovalec za 
gospodarstvo, kmetijstvo 
in turizem

DA

Zdravstveni dom
Zobozdravstveno varstvo
Nova Gorica

Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

Glasbena šola Nova Gorica
Dean Trojer Smrečnik, 
Arčoni 7

Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

Tatjana Frelih, Vogrsko 138 

Goriška lekarna Nova 
Gorica

Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

Ljudska univerza Nova 
Gorica

Ernesta Dejak Furlan, 
Lukežiči 1G

Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

JSKD Nova Gorica Janja Lipušček, Žigoni 27
Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

Osnovna šola Kozara Nova 
Gorica

Mihael Leban, Vogrsko 115
Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti

Osnovna šola Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče

Višja svetovalka za 
družbene dejavnosti



 

ODGOVORI NA VPRAŠANJA – SVETNIK MARKO FURLAN 

Marko Furlan opozori, da so starši, ki so dali vlogo za povrnitev stroška nakupa zvezkov za učence 

POŠ Vogrsko, dobili odgovor, da občina letos nakupa ne financira. Prosi za pojasnilo.  

ODGOVOR 

Subvencioniranje delovnih zvezkov se je do sedaj izvajalo po naslednjem postopku: 

- OŠ Renče je skupaj z drugimi vlogami za različna soglasja občine podajala tudi prošnjo za 

subvencioniranje nakupa delovnih zvezkov za učence te šole; delovne zvezke je direktno 

nabavljala OŠ Renče in jih razdelila učencem v začetku šolskega leta. 

- Na podlagi vsakoletnih prošenj OŠ Renče je Občinski svet sprejemal sklepe o 

subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov v konkretnem šolskem letu, in sicer je v sklepu 

določil, da se nakazilo sredstev za subvencioniran nakup obveznih delovnih zvezkov do 50 

% izvede na podlagi zahtevka šole. 

- Z razlogom, da bi bil izenačen položaj vseh učencev iz naše občine, je Občinski svet enako 

določil tudi za učence POŠ Vogrsko. 

- Navedeni sklepi so bili objavljeni v Uradnih objavah Občinskega lista. 

- Uveljavljen je bil naslednji postopek plačila:  

- OŠ Renče je nabavila delovne zvezke in občini na podlagi navedenega sklepa izdala 

zahtevek v višini 50 % nabavne vrednosti; občina je torej direktno šoli krila stroške nabave 

v višini ene polovice nabavne vrednosti. 

- OŠ Šempeter je za učence POŠ Vogrsko na podlagi navedenega sklepa izdala občini 

zahtevek v višini 50 % vrednosti delovnih zvezkov, ki so jih nabavili sami starši; občina je 

torej ravno tako direktno šoli poravnala polovico vrednosti kupljenih delovnih zvezkov, na 

podlagi dostavljenih računov. 

Občinski svet pa za šolsko leto 2024/2025 ni mogel odločati o navedenem subvencioniranju, saj 

OŠ Renče ni podala prošnje za to subvencioniranje. Ravnateljica šole je namreč dne 3. 6. 2024 

občini podala izjavo, da zavod za šolsko leto 2024/2025 ne bo vložil vloge za subvencioniranje 

nakupa delovnih zvezkov, iz več razlogov (navedenih v dopisu, ki ga prilagamo). V nadaljnjih 

razgovorih je ravnateljica tudi izjavila, da šola niti ne bo več nabavljala delovnih zvezkov, kar je 

uveljavila že v letu 2024. 

Posledično Občinski svet torej ni mogel sprejeti sklepa o navedenem subvencioniranju, saj ga, kot 

že navedeno, lahko sprejme le na podlagi prejete vloge s strani OŠ Renče. OŠ Šempeter za POŠ 

Vogrsko sama pa teh vlog občini ni posredovala. 

V tem primeru se torej ni moglo odločiti niti o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov za 

učence POŠ Vogrsko.  

Povzetek:  

- Občinski svet lahko torej sprejema sklep o subvencioniranju nakupa delovnih zvezkov le 

na podlagi vloge OŠ Renče za to subvencioniranje, pod pogojem, da občina nakaže 

sredstva direktno šoli. Enako velja za POŠ Vogrsko. 

- V primeru, če Občina ne prejme vloge OŠ Renče za to subvencioniranje, ne more 

nakazovati subvencij posameznim učencem, saj bi morali to izvajati skladno z določili 

dohodninskega zakona, in na podlagi pravilnika občine o tovrstnem subvencioniranju. 



 

Župan in občinska uprava 


